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Geachte B&W van gemeente Woerden, 

Uit navraag bij de gemeente Woerden naar aanleiding van ingekomen aanvragen in de Woerdense 

Courant blijkt dat u van plan bent om de geluidsnormen die in het huidige bestemmingsplan staan 

(80 dB) gemeten aan de gevel os te laten en langer door te gaan tijdens het Groene Hart festival op 

12 en 13 mei 2023. 

Wij wonen op een paar honderd meter zuidelijk van het festivalterrein en hebben al veel overlast van 

de A12. Het lijkt ons geen goed plan als nu ook nog van de andere kant van ons huis, ongelimiteerd 

geluid geproduceerd mag worden. Waar hebben we nu een bestemmingsplan voor? Niet om zomaar 

deze ontheffing te gaan verlenen. 

De geluidsoverlast s tijdens de festivals vooral na 23:00 uur heftig. Wij hebben het vermoeden dat 

afgelopen jaar deze norm al is overschreden na 23:00 uur. Als wij vragen naar de meetgegevens 

krijgen we nooit antwoord. Als er niets mis is, kunnen deze gegevens toch gewoon worden gegeven? 

Door de overheid is juist vorig jaar campagne gehouden dat het geluid van festivals en clubs minder 

moet vanwege de toenemende gehoorschade{ tinnitus bij bezoekers. Nu willen jullie juist het 

maximale geluidsniveau gaan verhogen, dat lijkt ons niet verstandig! 

Wat wij ook vreemd vinden, is dat de festivalorganisatie al in september 2022 deze aanvraag heeft 

gedaan en dat de gemeente het twee maanden voor de aanvang van het festival nog even heel 

stiekem meldt in de Woerdense Courant. 

Het ijkt ons vanzelfsprekend dat de gemeente Woerden het goede voorbeeld geeft en de regels 

zoals afgesproken uitvoert. Blijkbaar is er niets geleerd na vorig jaar september in het Molenvlietpark 

waar het met het geluidsniveau ook helemaal fout is gegaan. 

Conclusie: 

Dit handelen in strijd met de regels ruimtelijke ordening moeten we niet gaan doen. Wij stellen voor 

om het geluidsniveau vanaf 23:00 uur juist te verlagen naar 70 dB gemeten aan de gevel, zodat wij 

ongehinderd van onze nachtrust kunnen genieten. Wij zijn niet tegen een festival, maar het moet 

voor de omgeving ook leuk blijven. Dat gaat op de huidige manier niet Iukken en dat weet u heel 

goed. 

   

Wij denken ook dat er een stikstofvergunning vereist is voor dit festival. Er zijn aan- en 

afvoerbewegingen met zwaar verkeer en er staan grote dieselaggregaten voor de stroomvoorziening. 

Verder is het gebied achter de plas tegenwoordig officieel natuurgebied en NNN-gebied. Het gaat 

(geanonimiseerd)



toch al zo slecht met de natuur n Nederland en u wil als gemeente Woerden toch niet er aan mee 

werken dat het nog slechter gaat? 

Wij vernemen graag van u of deze stikstofvergunning is aangevraagd en is verleend. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


